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Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Joanny Kluzik-Rostkowskiej 

W związku z licznymi interwencjami samorządów, którym zakwestionowano subwencje przyznawane 

przez MEN na naukę dzieci niepełnosprawnych z tak zwanymi niepełnosprawnościami sprzężonymi, prosimy 

o odpowiedź na pytanie, jaka jest skala tego zjawiska. W jakiej wysokości została wyliczona przez Minister-

stwo Finansów kwota zakwestionowanej subwencji i ilu samorządów dotyczy ta sprawa?  

Skoro jednak pieniądze te były przeznaczone na naukę dzieci niepełnosprawnych i młodzieży w młodzie-

żowych ośrodkach szkolno-wychowawczych, a winne zaistniałej sytuacji są, według dyrektorów szkół i sa-

morządowców, nieprecyzyjne przepisy, to czy jest jakakolwiek możliwość, żeby odstąpić od egzekwowania 

od samorządów zwrotu tychże subwencji?  

Czy przepisy, których nieprecyzyjność spowodowała konieczność zwrotu subwencji na dzieci z niepełno-

sprawnościami sprzężonymi, zostały już odpowiednio znowelizowane, tak żeby uniknąć podobnych proble-

mów na przyszłość? 
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